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Protokół Nr 8/19

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 
13 sierpnia 2019 r.
1. Sprawy regulaminowe. 
Obrady rozpoczęto 13 sierpnia 2019 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:08.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Tadeusz Bobrowski
2. Kazimierz Czyż
3. Jan Lange
4. Małgorzata Lenart
5. Anna Mrowińska
6. Renata Stec
7. Adam Treder
8. Artur Wiszniewski
9. Aldona Żurawska

Przewodniczący Komisji Jan Lange przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji.
(Lista obecności radnych stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie o posiedzeniu
Komisji wraz z proponowanym porządkiem obrad. 
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy radni chcieliby zgłosić wnioski do porządku obrad. 
Wobec braku  wniosków poddał pod głosowanie poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku  w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła powyższy porządek obrad do realizacji.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (5)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

- przyjęcie protokołu.

Przewodniczący Komisji Jan Lange poinformował, że radni wraz z materiałami na Komisję 
otrzymali protokół z ostatniego posiedzenia Komisji. 
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku  w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła protokół nr 7/19 z 18 czerwca 2019 r.
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (5)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

Ad.pkt.2 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę

nieruchomości położonych przy ulicy Długiej i Zygmunta Augusta w Słupsku. (Druk Nr
10/10)

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora WZN Sławomir Klimczak.
Głos w dyskusji zabierali radni: Renata Stec, Tadeusz Bobrowski.
Wyjaśnień udzielała Prezydent Krystyna Danilecka – Wojewódzka.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (4)
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Bobrowski
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 
mienia komunalnego nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny. (Duk Nr 10/11)

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora WZN Sławomir Klimczak.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (4)
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Bobrowski
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 
dodatku energetycznego. (Druk Nr 10/12)

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Dyrektora WZN Sławomir Klimczak.
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Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (5)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 
rok. (Druk Nr 10/13)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Głos w dyskusji zabierali radni: Jan Lange, Tadeusz Bobrowski, Małgorzata Lenart.
Wyjaśnień udzielała Prezydent Krystyna Danilecka – Wojewódzka.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (4)
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Tadeusz Bobrowski
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2019-2033. (Druk Nr 10/14)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (4)
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Tadeusz Bobrowski
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/628/17 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 
zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg publicznych, dla których zarządcą jest Prezydent Miasta Słupska. 
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(Druk Nr 10/8) z autopoprawką.

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Dyrektora ZIM Janina Golczyk.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (5)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Pomorska III” w Słupsku. (Druk Nr 10/6)

Projekt uchwały przedstawił architekt Marcin Palacz.
Głos w dyskusji zabierali radni: Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Tadeusz Bobrowski, 
Renata Stec, Aldona Żurawska, Małgorzata Lenart, Jan Lange.
Wyjaśnień udzielali: Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka i architekt Marcin Palacz.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (5)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 
mieszkaniowej przy ul. Marii Zaborowskiej w Słupsku. (Druk Nr 10/7)

Projekt uchwały przedstawili Dyrektor WPP Ewa Matys i architekt Maciej Araszkiewicz.
Głos w dyskusji zabierali radni: Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Tadeusz Bobrowski.
Wyjaśnień udzielali: Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka i architekt Maciej 
Araszkiewicz.
 

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (5)
Tadeusz Bobrowski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Renata Stec, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (4)
Kazimierz Czyż, Anna Mrowińska, Adam Treder, Artur Wiszniewski
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(Projekty uchwał znajdują się przy protokole nr X/19 z sesji w miesiącu sierpniu)

Ad.pkt.3 Sprawy bieżące.

Radna Rena Stec zapytała Prezydent o motywy decyzji wymiany okien  w budynku przy ul.Długiej 
18. Nadmieniła, że wielu z lokatorów w nim zamieszkujących nie płaci czynszu.
Prezydent Krystyna Danilecka-Wojewódzka wyjaśniła, że niegospodarnością byłoby w 
docieplonym budynku nie wymienić okien. Natomiast  ściąganie wierzytelności, to inna sprawa.
Radny Tadeusz Bobrowski zapytał, kiedy kursy „9” wrócą na dawne przystanki.
Prezydent Krystyna Danilecka-Wojewódzka zapewniła, że od 1 września poprawią błąd i może nie 
na wszystkie przystanki ale z pewnością na 2 przystanki kursy wrócą.
Radny Bogusław Dobkowski zapytał, kiedy zostanie podpisana umowa na wykonanie ul.Legionów.
Z-ca Prezydenta Marek Goliński odpowiedział, że z pewnością zrobią to w przyszłym tygodniu. 

Nadmienił, że rozłożenie tego zadania na dwa lata okazało się korzystną decyzją.
Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła:    
Dyrektor BRM
Renata Szczęsna

Przewodniczący Komisji 

Jan Lange


